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Minskat fokus på kvalitet inom äldreomsorgen mm 

 

BAKGRUND 

Regeringen har avsatt 7 miljard kronor för mer personal i äldreomsorgen, enligt 

Magdalena Andersson ”för att göra arbetet för personalen lättare”. 

 

Det tar ju tid innan beslutet kan träda i kraft, man regerar ju inte på sin egen budget än så 

tiden innan beslutet kan vinna laga kraft och sipprat ner till Farsta kan ju användas för 

planering. 

 

Fråga I 

En miljard kronor (tusen miljoner) ska användas 2015. Det borde bli minst tusen nya 

personer i äldrevården i landet. Därför önskar vi under senhösten eller när planeringen är 

klar få veta hur/var förvaltningen tänker sig att komplettera befintlig bemanning inom 

äldreomsorgen i Farsta under 2015; var behövs mer personal – generellt, var behövs 

riktade satsningar och vilken typ av kompetens behövs 

 

Fråga II 

Dessutom sker ju en satsning  på trainée-platser för unga arbetslösa – 590 platser 2015 

och 7000 under 2016. 

 

Hur många blir det aktuellt att Farsta tar emot 2015 och hur blir planeringen för 2016? 

 

Fråga III 

Eftersom regeringen drar in ca 600 miljoner i kvalitetssatsningar inom äldreomsorgen 

under 2015 vill vi gärna veta hur man i Farsta kommer att hantera en minskad budget för 

exempelvis; 

- Kompetensutveckling för personal i äldreomsorgen 

- Bättre tillsyn inom äldreomsorgen 

- En bättre måltidssituation och nutrition inom äldreomsorgen 

- En bättre samordning mellan vård- och omsorg 

- Arbetet med demensplaner 

- Investeringar i äldreboende 
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